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Abstract (en)
A DC lifting magnet has a soft-magnetic armature (14), a soft-magnetic tube (12) which guides the armature (14), a separating joint (16) consisting
of non-magnetic material on the tube (12), an excitation coil (38), a soft-magnetic housing (50) which encloses the excitation coil (38), and an
operating pin (22) which can be displaced by means of the armature (14). For cost-effective production, the housing (50) is a stamped and rolled
sheet-metal part which is held together in a positively-locking manner at its longitudinal butt joint by means of flaps (52) which engage behind one
another. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Gleichstrom-Hubmagnet weist einen weichmagnetischen Anker (14), ein den Anker (14) führendes weichmagnetisches Rohr (12), eine
Trennfuge (16) aus nicht magnetisierbarem Material an dem Rohr (12), eine Erregerspule (38), ein die Erregerspule (38) umschließendes
weichmagnetisches Gehäuse (50) und einen mittels des Ankers (14) verschiebbaren Betätigungsstift (22) auf. Zur kostengünstigen Herstellung
ist das Gehäuse (50) ein gestanztes und gerolltes Blechteil, das an seiner Längsstoßfuge mit sich gegenseitig hintergreifenden Lappen (52)
formschlüssig zusammengehalten ist. <IMAGE>
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